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	國立臺北大學【抵免】大學英語文課程申請表
Application Form for Credit Transfer from College English Courses at National Taipei University

	【僅限學士班新生及轉學生使用】
Only for freshmen and transfer students in bachelor’s programs

	姓名
Name
	

	學系

Department of Study
	
	學號

Student ID No.
	

	說明
Description
	一、學士班學生符合下列標準之一者，可申請抵免大學英語文課程 4 學分。
Bachelor’s degree students who meet one of the following conditions may apply for credit transfer of College English courses and count 4 credits towards their graduation credits.
2、 以下標準僅限入學當學年度辦理。
The following conditions are only applicable in the academic year of admission.
3、 應填寫申請書及檢附有效期限三年以內之相關證明文件正本。
After filling out an application form, submit the original certificates that are still valid within the past three years to apply for credit transfer.

	符合要件

Qualifications
	1.□全民英語能力分級檢定測驗(GEPT)中高級初複試(含)以上

GEPT high-intermediate first and second stages (inclusive) or above
2.□多益測驗(TOEIC)聽讀總分785分(含)以上或口說160分(含)以上或寫作150分(含)以上
One of the following: TOEIC Listening and Reading 785 points (inclusive) or higher; Speaking 160 points (inclusive) or higher; Writing 150 points (inclusive) or higher
3.□紙筆托福測驗(ITP)543分(含)以上
TOEFL ITP 543 points (inclusive) or higher
4.□網路托福測驗(IBT)72分(含)以上
TOEFL IBT 72 points (inclusive) or higher
5.□國際英語測驗(IELTS)6級(含)以上
IELTS Band 6 (inclusive) or higher
6.□英語系國家之外籍生(個案審理)
International students from English-speaking countries (case-by-case evaluation)
7.□培力英語能力檢定測驗(BESTEP)口說/寫作二項任一項280分(含)以上或聽及讀兩項各100分(含)以上
One of the following: BESTEP 280 points (inclusive) or higher in either speaking or writing; 100 points (inclusive) or higher in both listening and reading
8.□劍橋大學英語能力認證分級測驗(FCE) Grade C 160 points (inclusive) or higher

Cambridge Main Suite (FCE) Grade C 160 points (inclusive) or higher
9.□劍橋領思-職場英語(Linguaskill Business)口說/寫作二項任一項160分(含)以上或聽及讀兩項各160分(含)以上

One of the following: Linguaskill Business 160 points (inclusive) or higher in either speaking or writing; 160 points (inclusive) or higher in both listening and reading

	語言中心

Language Center
	

	備註
Notes
	1、 本校學士班學生符合以上抵免標準者，請於本中心規定之時間內辦理，逾期不予受理。
For bachelor’s degree students who meet the above credit transfer conditions, please apply within the time specified by the Language Center. Only on-time applications will be accepted.
2、 持校外英檢辦理通過抵免之學生，不須再辦理「外語能力指標檢核」資格認證。
Students who have already been approved for credit transfer no longer need to apply for verification of their English proficiency graduation qualifications.
3、 相關事宜請詳閱本校大學英語文課程抵免及免修辦法。
Please refer to the National Taipei University Regulations for English Language Course Credit Transfer and Waiver for related matters.

4、 轉學生則以轉入年級所屬入學學年度之標準為適用原則。
Transfer students will follow the standards of the year they transfer into the school.
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